

ACHIEVE

Amway



Double Diamond
**B MUGUNTHAN &
SARINA DEWI CHELLAIAH**

PETALING JAYA
TAMILSELVI & CHELLAIAH



Life Is About Making THE RIGHT CHOICE

Finding the right partner can profoundly influence the level of success one achieves in life. More than love, a supportive life partner becomes an ally, offering inspiration, motivation, and support to overcome obstacles and achieve greatness.

My wife Sarina chose to continue her parents' Amway legacy, a success she grew up witnessing and learning from. Our paths converged thanks to Amway, and we've since chosen to work together as a team to fulfil our shared aspirations and goals.

United in marriage and purpose, we committed ourselves to developing our Amway business and securing financial freedom. By putting our trust in the Amway Sales and Marketing Plan, we consistently introduced it to new prospects and organised seminars and meetings to expand our organisation.



Facing unique challenges head-on, I remained resolute and determined, fuelled by the desire to forge my own path to success. At age 26, our commitment to the business was rewarded when we achieved the Diamond pin in 2005. For those seeking the secret to success, our advice is simple: "Sacrifice your enjoyment now and enjoy your sacrifices later." With Amway, you can unleash a victorious spirit, turning your dreams into reality.

Our numerous invitations to the Amway Leadership Seminars over the years have taken us across the globe. This proves that nothing is beyond reach when you have a determined heart and mind. Today, we have the freedom and flexibility to fully enjoy our time with our loved ones, especially with the two wonderful children that we've been blessed with.

While we can choose to be contented with all our achievements thus far, we know that qualifying for the Double Diamond pin is just the beginning of the next chapter in our story. We're determined to mentor each and everyone of our ABOs until they reach their full potential and achieve the Diamond pin. That's what teamwork is about. Embracing challenges and welcoming opportunities, we will continue on our journey, recognising that life is shaped by choices, not chances.

And the best choice is Amway, without a doubt.



“
Sacrifice your
enjoyment now
and enjoy your
sacrifices later.”





人生不外是做出 正确的选择

在 人生中找到对的伴侣可以深刻影响一个人所能取得的成就。除了爱之外，一个能时刻支持您的人生伴侣也是一位最佳“盟友”，不断给予激励、鼓励和支援，一起克服障碍并实现伟大梦想。

我太太 Sarina 选择跟随父母的步伐发展安利事业，她从小就见证父母们如何在安利达到成功，并从中学学习。我们的人生道路因安利而交汇，从那时起我们选择作为一个团队一起努力，实现我们共同的志向和目标。

婚后我们更团结一致和目标明确，致力发展安利事业，确保达到财务自由。我们对安利销售和市场计划充满信心，不断把它介绍给新保荐对象，并组织研讨会和会议来扩展我们的组织。

尽管面对许多挑战，我依然坚定不移，决心开辟自己的成功之路。在我 26 岁时，我们对安利事业的付出得到了回报，在 2005 年荣登钻石襟章。对于那些正在寻求成功奥秘的人士，我的建议很简单：“现在牺牲您的享受，日后就能享受您的牺牲”。通过安利，您可全力以赴去争取胜利，把梦想变成事实。



从事安利这些年来，我们多次受邀参加安利领袖研讨会，足迹遍布全球。这证明只要您有坚定的决心和意志，没什么是无法实现的。今天，我们拥有自由和灵活的时间，充分享受与挚爱的人欢度美好时光，尤其是和我们两个很棒的孩子一起享受天伦之乐。

尽管我们可选择满足于目前的成就，但我们知道合格双钻石只是我们人生下一个篇章的开始。我们将全力以赴指导我们的每一位 ABO，让他们充分发挥潜能摘下钻石襟章，而这就是团队合作的真正意义。我们将继续迎接挑战和拥抱机遇，并继续我们的旅程，因为塑造人生的是选择，而不是机会。

而最好的选择就是安利，这是毋庸置疑的。



“
现在牺牲您的享受，
日后就能享受您的
牺牲。”



Buatlah KEPUTUSAN YANG TEPAT Dalam Kehidupan

Mencari pasangan yang secocok boleh mempengaruhi secara mendalam tahap kejayaan yang dicapai oleh seseorang dalam kehidupan. Bukan sekadar cinta malah pasangan hidup yang menyokong satu sama lain akan menjadi sekutu yang memberikan inspirasi, motivasi serta sokongan untuk mengatasi halangan dan mencapai keunggulan.

Isteri saya Sarina memilih untuk meneruskan legasi Amway ibu bapanya, kejayaan yang disaksikan dan dipelajari ketika beliau membesar. Laluan kami bercantum melalui Amway dan sejak itu kami telah memutuskan untuk bekerjasama sebagai satu pasukan demi mencapai aspirasi dan matlamat bersama kami.

Bersatu dalam perkahwinan dan tujuan, kami komited untuk membangunkan perniagaan Amway kami dan mengecapi kebebasan kewangan. Dengan meletakkan kepercayaan kepada Pelan Penjualan & Pemasaran Amway, kami sentiasa memperkenalkannya kepada prospek baharu serta mengatur seminar dan mesyuarat untuk mengembangkan organisasi kami secara konsisten.

Biarpun menghadapi pelbagai cabaran yang tidak putus-putus, saya tetap bertekad dan cekat. Ia didorong oleh keinginan untuk menempa laluan saya sendiri ke arah kejayaan. Pada usia 26 tahun, komitmen kami terhadap perniagaan ini membuahkan hasil apabila kami memperoleh penyemat Intan pada 2005. Bagi mereka yang sedang mencari rahsia kejayaan, nasihat saya mudah sahaja: "Korbankan keseronokan anda sekarang dan nikmati pengorbanan anda kemudian nanti." Anda boleh menyemarakkan semangat mahu berjaya dan mengubah impian menjadi kenyataan dengan Amway.





Pelbagai jemputan ke Seminar Kepimpinan Amway yang kami terima selama bertahun-tahun telah membawa kami ke seluruh dunia. Ini membuktikan bahawa tiada apa yang tidak dapat dicapai apabila anda telah membulatkan hati dan minda. Hari ini, kami memiliki kebebasan dan keflexibelan untuk menikmati sepenuhnya masa kami bersama insan tersayang, terutamanya dua orang anak kami yang sedang membesar.

“
Korbankan
keseronokan anda
sekarang dan
nikmati pengorbanan
anda kemudian
nanti.”

Walaupun sudah boleh tersenyum puas dengan kesenangan yang dinikmati sekarang, kami tahu bahawa melayakkan diri ke tahap Dua Intan hanyalah satu permulaan bagi bab yang seterusnya dalam kisah kami. Kami berazam untuk membimbing semua ABO kami sehingga mencapai potensi mereka sepenuhnya dan memperoleh penyemat Intan. Itulah namanya kerja berpasukan. Kami akan terus melangkah ke hadapan dalam perjalanan kami dan memahami bahawa kehidupan ini ditentukan oleh pilihan, bukannya nasib semata-mata dengan menyahut segala cabaran dan merebut peluang yang terbentang.

Amway sememangnya pilihan yang terbaik tanpa ragu-ragu lagi.



